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1. Lokalisering av anlegget 

 Kunstgressbanen er lokalisert ved Karmøyhallen. 

  

Anlegget brukes av Kopervik Idrettslag, i hovedsak barne- og ungdomsfotball, samt 

idrettslinjen ved Kopervik vgs. og Karmøy Folkehøyskole.  

Andre idrettslag i Karmøy kommune kan også benytte anlegget i inntil 20% av brukstiden. 
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2. Beregnede totalkostnader 

Rehabilitering Karmøyhallen Kunstgress  

Kunstgress (uten pad) 2 700 000 

Avretting, drenering og 100 meters løpebane 300 000 

Totalt 3 000 000 

 
 

3. Beregnede rammer for finansiering 

 Vi viser til vedlagte prospekt for «KIL 100 år»  

Her vises en samlet oversikt over alle delprosjekter og finansieringsplan. 

 

4. Stipulerte kostnader for drift og vedlikehold 

 

Beregner ca. 20.000; - i årlig drift og vedlikehold. 

 

5. Beregnet anleggsstart 

Prosjektet inngår i «KIL 100 år» som det er vedlagt et prospekt for.  

På grunn av tilstanden på banedekket blir dette delprosjektet i «KIL 100 år» prioritert med 

beregnet anleggsstart i 2021/2022. 

 

6. Begrunnelse for nybyggene/Investeringene 

Ved befaring av representant fra NFF er banedekket kondemnert og moden for utskifting, les 

hans anbefaling under: 

 

 

«Undertegnede, som er regional Anleggskonsulent i NFF, har etter oppfordring fra 

Kopervik IL, ved to anledninger vært på befaring  på Karmøyhallen Kunstgressbane for å 

kartlegge banens tilstand .Da med tanke på å utarbeide en Tilstandsrapport .Nå senest i 

begynnelsen av juni 2020. 

 

Min konklusjon ved siste gangs befaring er at banen nå må rehabiliteres innen 1-2 år. 

Begrunnelse: Banen er slitt, fiberen er splittet og viser tendens til å løsne fra backingen, 

noe som er og vil bli en tiltakende miljøutfordring. 

Banen blir VELDIG mye brukt av både klubb og ikke minst videregående  skole. Dette 

Forsterker slitasje av banen. 

 

Med sin beliggenhet i nær tilknytning til skole og idrettshall, er det viktig å treffe ulike 

miljøtiltak for å hindre granulatflukt. Vi registrerte ved befaring en god del 

gummigranulat utenfor spillflate og baneområde.En slik situasjon vil også forsterke 
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behovet for «å lukke anlegget» i tråd med ny Miljøforskrift i forbindelse med 

rehabiliteringen. 

Endelig rapport ettersendes» 

 

 

Mvh 

Jon Asgaut Flesjå 

Regional anleggskonsulent  

Norges Fotballforbund 
 

 

Nota: vedlegg tilhørende søknad 
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